
Formandens beretning i 2023 

Velkommen �l denne generalforsamling hvor vi ikke er særlig 
mange �lmeldte. Der er bestyrelsen og 6 stk. udover.   

Give ordet �l Helle………. 

Der er ikke indkommet forslag �l bestyrelsen og så dog. Gurli 
har sendt nogle spørgsmål �l regnskabet og forslag �l 
besparelser i det nye år. Det kommer vi ind på senere under 
punktet regnskab.   

2023 har været et almindeligt år igen.  

Vi har pt. 127 betalende gymnaster som fordeler sig på 6 hold – 
det er 5 gymnaster mere end sidste år.  

Tove har i Markant ha� 5 mindre gymnaster end sidste år. 17 på 
det første hold og 12 på det næste hold (sidste år havde hun 17 
på første hold og 17 på det næste hold)  

Helle og Kirstens hold på Vejle Midtbyskole er gået ned i antal 
fra 35 gymnaster �l 25.  

Hanne Frederiksens hold på Englyst blev overtaget af Annete 
Jagd, og holdet kom kun op på 6 �lmeldte og vi nedlagde holdet. 
Desværre. Tove hjalp med at få �lbudt gymnaster at komme på 
andre hold. Tusind tak for det.  

Annete Buhls hold i Andkær har 24 gymnaster, hvor de havde 
19 sidste år.  

Annete og Charlotes hold i Englyst har 27 gymnaster. 4 mere 
end sidste år.  

Som et nyt �ltag har vi fået opretet et nyt hold i Jelling ved 
Helle Damgård Jensen. Der er 23 gymnaster.  

Derudover havde vi to sommerhold i år, et i Jelling og et i Vejle.  



En stor tak skal lyde �l alle vores gymnaster, der bliver ved med 
at ville have ”skroget” retet ud år e�er år.  Instruktører og 
vejledere er dem der sørger for at det sker, uge e�er uge. En stor 
tak skal lyde �l dem.  

Og hvad har vi ellers bedrevet i Compana og bestyrelsen?  

Vi har som I jo kan se en sårbar økonomi – og derfor beslutede 
vi ikke at annoncere. Det koster 4-5000 kr. at få en annonce i, så 
vi fik den geniale ide´ synes vi selv, at vi ville skrive en 
pressemeddelelse. Her ville vi kunne forklare mange detaljer om 
gymnas�kken. Det blev en fantas�sk god pressemeddelelse – vi 
fik da også god hjælp af Elisabeths mand der er journalist. 
Desværre fik vi ikke pressemeddelelsen i – måske var det naivt. 
Næste år har vi tænkt os at genbruge pressemeddelelsen og så 
også betale for en annonce.  

Vi lavede også en flyvers som blev sendt �l alle instruktører og 
vejledere. Den var meningen, at den kunne man hænge op og 
dele ud. Hvordan det gik med flyveren ved vi ikke rig�g.  

Den sårbare økonomi har også betydet, at vi har droppet 
julegaverne, allerede fra i år.  

Uddannelsesudvalget arrangerede en kursusdag d.11.3.23 i 
Bygningen, og a�oldt en personaledag i Markant hvor emnet 
var inspira�on (gymnas�k) og bage�er hygge med spisning. En 
stor tak �l Tove for at sørge for især inspira�onsdagen i 
Markant. Jeg ved, at du gjorde meget ekstra i forbindelse med 
spisningen for instruktører og vejledere.  

Tak skal i den grad også lyde �l bestyrelsen. De har ha� travlt i 
dete år. I sin �d da vi meldte os �l bestyrelsen gjorde vi det 
fordi vi ville sørge for, at foreningen kunne fortsæte. Der er jo 
ikke mange der melder sig �l bestyrelsesposter. Vi er nok blevet 
lidt overrasket over hvor mange opgaver der er. Ind�l videre har 
vi været i bestyrelsen i 5 år. Jeg har været formand de sidste 2 



år. Pt. har vi holdt 4 møder, og det gør vi privat, så vi kender 
e�erhånden hinanden godt. Jeg vil lige nævne flere af 
bestyrelsens opgaver. Et hold skulle nedlægges i Englyst og i 
Jelling blev et hold opretet. I Jelling fik vi �ldelt et lokale hvor 
der var et zumbahold i forvejen. Det gav jo en del udfordringer, 
men er nu faldet på plads. I tæt samarbejde med Helle og en del 
kommunika�on frem og �lbage. Helle i Jelling mener, at der er 
basis for et hold mere derude og det arbejder vi på at få 
opretet. I forgårs skrev Bente �l mig, at der var 3 uger vi ikke 
kan være på Midtbyskolen på grund af renovering. Der skal nye 
vinduer i. Hold da op. Der blev tjekket andre lokaler ud, og det 
endte med, at vi ”lejede” den lille sal i Bygningen �l de to af 
ugerne. Hjemmesiden skal også vedligeholdes, og der fik vi et 
medlem i bestyrelsen (suppleant), der bare har styr på det. 
Bente. Hun ønsker så ikke genvalg, men vil gerne stå for 
hjemmesiden free lance. Det er vi så taknemmelig for – og 
derfor har vi beslutet, at hun får telefongodtgørelse for sit 
arbejde. Det fungerer bare. Er der noget der skal ændres kan 
man lige skrive en sms. �l hende og hun klarer opgaven så snart 
hun kan.   

Uddannelsesudvalget er også i gang hele �den. De arbejder på 
en kursusdag i februar måned.  

Alt i alt var det ordene fra mig.  
 

 

 

 


